
 

Zápisnica zo zasadnutia Aktívu rodičov zo dňa 18.4.2018 
 

Miesto konania: ZŠ, Mlynská 50, 903 01 Senec 
Dátum a čas: 18.4.2018  o 18.00 

 
Prítomní:  Ing. Róbert Szabó –predseda AR, 

Ing.  Martin Doršic  - podpredseda Aktívu rodičov ( AR) a predseda Rady školy 
PaedDr. Jana Tamašiová – poverená riadením ZŠ  

  Zástupcovia jednotlivých tried podľa prezenčnej listiny  
 
Program aktívu: 

1. Otvorenie 
2. Informácia o odvolaní bývalého riaditeľa školy  
3. Informácia o aktivitách dočasného vedenia do konca školského roka   
4. Zmeny školského poriadku - informácia 
5. Platobná disciplína v školskej jedálni a rozšírenie EDUPAGE na školskú jedáleň 
6. Diskusia 
7. Záver 

 
 
 

1. Predseda Aktívu rodičov (ďalej len „AR“) Róbert Szabó privítal pani Tamašiovú,  zastupujúcu riaditeľku  
školy a  prítomných rodičov. Oboznámil ich s programom zasadnutia. 
Pani Bertová žiadala o zaradenie nového bodu Vyjadrenie sa k výzve jedného z rodičov, ktorá bola zaslaná 
AR a Rade školy. 
 
Program AR sa doplnil o bod  - Prediskutovanie výzvy zo strany rodiča, ktorá bola adresovaná Aktívu rodičov 
a Rady školy. 
 

2. Predseda AR odovzdal slovo M. Doršicovi, ktorý informoval o priebehu odvolania riaditeľa školy, pána 
Rezníka a predstavil pani Tamášiovú, ktorú zriaďovateľ školy – mesto Senec-  poveril riadením školy do 
skončenia výberového konania na riaditeľa ZŠ Mlynská. 
Informoval, že dňa 3.4. 2018 bolo vyhlásené výberové konanie na riaditeľa/riaditeľku ZŠ Mlynská 50, 
podanie prihlášok do 4.5.2018, do 12:00, 10.5.2018 bude prebiehať vyhodnotenie žiadostí a kontrola 
úplnosti dokladov a 23.5.2018 prebehne voľba riaditeľa školy. Volieb sa zúčastnia členovia Rady školy 
a nominovaný  zástupca Ministerstva školstva  a  zriaďovateľa. Nového riaditeľa školy menuje do funkcie 
zriaďovateľ , primátor mesta Senec. Predpokladaný nástup nové riaditeľa školy je júl 2018. 
Štátna školská inšpekcia (ŠŠI) dospela určitým záverom a pani Tamašiová zaslala ŠŠI vyjadrenie k týmto 
záverom a tak isto aj spôsob nápravy,  bližšie uvedené v zápise RŠ zo 4.4.2018. V októbri, novembri prebehne 
druhé kolo inšpekcie, kde sa bude kontrolovať, či došlo k náprave.  
Pani Bertová sa pýtala, či prezentácia kandidátov  na riaditeľa školy je verejná. Predseda RŠ odpovedal, že 
prezentácia kandidátov by mala byť verejná (ešte to zistí). 
Pán Repovský poznamenal, že Rada školy svojim stanoviskom zo dňa 19.12.2017 stratila legitimitu 
zastupovať rodičov školy tým, že   vyslovila dôveru riaditeľovi školy. Predseda RŠ dovysvetlil, že na Rade 
školy sa nehlasovalo o dôvere riaditeľovi. Dňa 4.4.2018 zasadala Rady školy a v zápisnici je uvedené celé 
stanovisko pani Tamašiovej - odpovede na námietky ŠŠI. Zápisnica je na stránke školy.  
Pani Bertová sa pýtala, kto volí Radu školy - Radu školy  tvoria 4 rodičia (volia všetci rodičia školy raz za 4 
roky), 3 zástupcovia pedagogických a nepedagogických pracovníkov školy a 4 zástupcovia z mesta – 
poslanci. Pán Repovský vyčítal RŠ, že do 31.3.2018 mala byť zverejnená Výročná správa RŠ a nebola. 
Predseda RŠ informoval, že bola zverejnená 10.4.2018 a dal mu za pravdu, že mala byť zverejnená, skôr, ale 
zápisnica bola veľmi obsiahla a spracovanie trvalo dlhšie. 

3.-4. Pani Tamašiová informovala o prijatých opatreniach. ŠŠI sa vyjadrila k piatim bodom sťažnosti, z ktorých 
jedna nebola opodstatnená (chýbajúce učebnice na geografiu). Prvá námietka – nevykonávanie priamej 
výchovno-vyučovacej činnosti riaditeľom školy – riaditeľ školy bol odvolaný. 
Druhá námietka – nedodržanie  počtu žiakov v skupinách na vyučovanie AJ, slabá úroveň výučby Aj 
a neodborne vyučovanú angličtinu, ako aj  suplovanie hodín Aj - skupiny boli prerozdelené a od 1.2.2018 boli 
prijaté nové kvalifikované učiteľky Aj. Od nového školského roka sa budú asi rušiť rozdeľovanie na skupiny 
podľa levelov, ale budú žiaci pomiešaní. Delenie neprinieslo očakávaný výsledok. Navrhla to vedúca 
predmetovej komisie cudzích jazykov na základe dohody s učiteľmi jazykov. 



 

Tretia námietka – úprava školského poriadku – upravené právo rodičov uvoľňovať žiaka z vyučovania, ďalší 
bod bol úprava vstupu rodičov do budovy -  rodič môže vstúpiť do spoločných priestorov školy – vestibul 
a môže sa pohybovať po škole v sprievode učiteľa alebo zamestnanca školy, s ktorým ide niečo riešiť. 
Predseda RŠ spolu s p. Tamašiovou  pripomenuli, že školský poriadok je dosť komplikovaný, a mal by sa 
zjednodušiť a kompletne prerobiť. 
Štvrtá námietka sa týkala vysokej fluktuácie učiteľov, výmeny triednych učiteľov. Pani Tamašiová 
informovala, že odkedy je zastupujúca riaditeľka (cca mesiac) jej dali dve učiteľky výpoveď. Pýtala sa, kto 
bude teraz za to zodpovedný? Pripomenula, že vzhľadom na to, aká je teraz situácia v škole, predpokladá, že 
to nebudú jediné výpovede. Nie je to z dôvodu, žeby učitelia neboli spokojní na škole.  Učitelia, hlavne na 
druhom stupni, sú atakovaní niektorými žiakmi, žiaci ich ignorujú, urážajú. V niektorých triedach majú 
problém začať učiť. Momentálne je situácia na niektorých hodinách na druhom stupni taká, že učiteľ min 30 
min robí poriadok s deťmi, čiže ich vychováva  a potom 15 min učí. 
Pani Tamašiová doporučila, že ďalší školský rok by sa mal začať s čistým štítom, mali by sme nechať učiteľov 
v pokoji  pracovať, aby mohli deti vzdelávať. Rodič by sa mal postarať  slušné správanie dieťaťa a učiteľ 
potom môže vzdelávať.    
Skúsme deťom vštepiť to, že učiteľ je nejaká autorita, chce ich niečo naučiť.  
Od septembra, pokiaľ tu bude hocijaký riaditeľ, pokiaľ sa nezmení správanie detí, budú  výsledky slabšie. 
Pani Tamašiová oslovila  rodičov, aby sa skúsili porozprávať s deťmi, aby im vysvetlili, že učitelia ich chcú 
vzdelávať a poprosila ich posunúť túto  informáciu na triednych aktívoch rodičom v triedach. Rodičia 
pripomenuli, že teraz boli konzultácie a väčšinou sa na tr. aktívoch  nestretnú spolu v triede. Pani Tamašiová 
navrhla, že sa môžu zvolať triedne aktívy. Problém je v tom, že práve rodičia problémových detí nechodia na 
triedne aktívy . 
Rodičia mali rôzne návrhy na zlepšenie situácie na škole, napr. 
- Zobrať deti  (hlavne 2.stupeň ) do telocvične a porozprávať sa s nimi ako s partnermi, 
- Namontovať kamerový systém (musel by byť súhlas všetkých strán – rodič – učiteľ) 
- Vytvoriť triedu, kde by sa zhromažďovali žiaci, ktorí vyrušujú (nie sú priestory na vytvorenie takej 

triedy), 
- Návrh, aby odchádzajúce pani učiteľky učili len piatakov a prvý stupeň (pani Felsöciová poznamenala, že 

ona má dieťa v piatom ročníku a už tam deti ( konkrétne 4 žiaci) ignorujú učiteľa napr. chodia po triede, 
oblievajú katedru, ....). 

- Ďalší návrh bol, že týmto stavom by sa malo zaoberať aj mesto ako zriaďovateľ, malo by byť nápomocné 
v hľadaní učiteľov (bol inzerát na prijatie učiteľov, už prišlo  12 žiadostí) 

- Osloviť bývalých učiteľov, či by sa nechceli vrátiť (všetci učitelia majú trvalý pracovný pomer, bude 
potrebné nájsť len učiteľov, ktorí teraz dali výpoveď, príp. ešte dajú 

- Zníženie známky zo správania – nepomôže, preradiť do špeciálnej školy – nie je to možné 
- Je v škole školský psychológ, mal by sa to riešiť aj s ním, na to treba súhlas rodiča 
- Učiteľ nemôže poslať žiaka ani za dvere, keď neustále vyrušuje 
- Návrh, aby do problémových tried chodili rodičia počas vyučovania  (väčšina rodičov pracuje) 
- Návrh, ktorý je zo zákona možný, prijať také opatrenie, že žiak ktorý narušuje vzdelávací proces, môže 

byť umiestnený  v samostatnej miestnosti, pod dohľadom učiteľa (nie je na to ani priestor)  
- Neexistuje na nejakom fóre ministerstva debata,  ktorá rieši takúto situáciu ako nastala u nás na škole-  

pani Tamašiová povedala, že už skoro všetci riaditelia sa stretávajú s obdobnými problémami. 
 
Pani Tamašiová navrhla, aby sa AR stretol opäť v júni, keď už budeme vedieť, kto bude nový riaditeľ. 
 
Pán Dobrakov pripomenul, že na I. stupni na školskom dvore existuje šikana starších chlapcov. Pýtal sa, či by 
bolo možné viac oddeľovať  staršie a mladšie deti na ihrisku, v šatni,... Pani Tamašiová požiadala rodiča, aby 
sa zastavil za ňou, budú to riešiť. 
Predseda AR pripomenul problém sú aj integrovaní žiaci, ktorí potrebujú dlhšiu dobu na porozumenie učiva. 
 
Budeme monitorovať situáciu a podľa toho, kedy bude zvolený nový riaditeľ, sa môžeme stretnúť 
v polovičke júna a ak by bol už menovaný nový riaditeľ, mohli by sme sa tu s ním už stretnúť. 
Rodič pripomenul, že v prvom rade by sa mala prinavrátiť dôvera učiteľ-rodič.  
Teraz sa trošku podarilo zmeniť vnútornú klímu vedenia s učiteľmi. 
 
Predseda AR poznamenal, že celá situácia vyvrcholila tým, že bola vysoká chorobnosť učiteľov, chýbali 
učitelia. Rada školy, nebola úplne detailne oboznámená, nevedela, že pán riaditeľ nemal odučené hodiny. To 
zistila až ŠŠI.  V decembri RŠ doporučila riaditeľovi školy, aby viac komunikoval s učiteľmi.  
Predseda RŠ  skonštatoval, že za tie roky, čo tu odvolaný riaditeľ pôsobil, posunul a vybudoval školu  
z dôvodu neustáleho rozširovania školy a počtu žiakov, a teraz treba riešiť kvalitu vyučovania na II. stupni. 



 

Pána riaditeľa sme hodnotili komplexne. Na RŠ sme sa dohodli, že počkajú tri mesiace, aby sme spravili 
odpočet a zaujali stanovisko. Zriaďovateľ školy odvolal riaditeľa školy na základe stanoviska (odporúčania) 
ŠŠI ešte pred týmto termínom.  
Pán Repovský sa pýtal, prečo RŠ nevydala žiadne stanovisko k odvolaniu riaditeľa, keď to bolo uvedené 
v zápisnici. RŠ vôbec nebola informovaná o výsledkoch ŠŠI, tie sme dostali k dispozícii až na vyžiadanie. 
 
Rodič pripomenul, že bola narušená aj dôvera rodičov aj v Radu školy, teda či by nemali prebehnúť nové 
voľby do RŠ, ešte pred tým ako sa bude voliť nový riaditeľ.  
Predseda AR vysvetlil, že aktív rodičov nemôže hlasovať o dôvere alebo nedôvere RŠ, pretože RŠ volia všetci 
rodičia, ktorí majú deti v škole, nie Aktív rodičov. Rada školy má stanovené funkčné obdobie a posledné  
voľby do Rady školy boli pred dvomi rokmi (14.4.2016  a oznam na voľbu do RŠ musí byť zverejnený 30 dní 
pred dňom voľby). Volia všetci rodičia školy a volí sa z kandidátov, ktorí sa prihlásili do výberu. Učitelia 
a nepedagogickí zamestnanci si volia zo svojich kandidátov. Mesto vymenuje svojich zástupcov. 
Pán Musil  sa spýtal, či ten kto by chcel vymeniť RŠ (za predpokladu, ak by to bolo možné), či má návrh na 
nových kandidátov, ktorí to budú robiť? Vie, že je za tým veľa roboty, kopec času,  sám sa zúčastnil nejakých 
akcií a oceňuje prácu RŠ aj AR.  
Pani Krištofová pripomenula, že na začiatku roka sa volili ľudia do AR a nikto ani nezodvihol ruku. 
Prebiehala búrlivá diskusia o odvolaní riaditeľa, o Rade školy a o Aktíve rodičov.  
Pani Bertová, požiadala predsedu RŠ, aby Rada školy vydala stanovisko k odvolaniu riaditeľa školy a druhý 
bod chcela prísľub,  aby sa Rada školy aktívne podieľa na riešení problémov, ak by nejaké vznikli. 
Padla otázka, prečo nebol zverejnený oznam, že bude 4.4.2018 zasadnutie Rady školy. Predseda RŠ 
odpovedal, že pozvanie na zasadanie išlo rovnakým štandardným spôsobom ako 19.12.2017.  
Pán Škrek požiadal RŠ, aby členovia AR boli informovaní o zasadnutí Rady školy oznamom na školskom 
webe. 
Rodič pripomenul, že riaditeľ bol odvolaný, pani Tamašiová je poverená vedením školy a malo by sa ísť ďalej, 
mala by sa budovať dôvera.  
Pani Bertová navrhla pani zastupujúcej riaditeľke, či by neprijala učiteľov, ktorí sa jej hlásia, skôr 
a financovali by sa z peňazí, ktoré sa vyzbierali ako príspevok  do AR. 
Pani Tamašiová jej vysvetlila, že škola má učiteľov do 30.6.2018 , ale robí sa výberové konanie na učiteľov od 
1.9.2018.  
Rodičia sa pýtali ako prebieha voľba na riaditeľa.  

5.     Pán Doršic komunikuje s pani vedúcou školskej jedálne , ktorá upozornila na zlú platobnú disciplínu 
niektorých rodičov, obedy by mali byť uhradené do 25. predchádzajúceho  mesiaca.  Skúšobne sa rozšírila 
Edupage o odhlasovanie z obedov a od septembra 2018 by mala školská jedáleň prejsť na Edupage. Je však 
možné odhlasovať obedy  cez e-mail vedúcej jedálne (zverejnený na stránke) alebo telefonicky, ale musí sa 
odhlasovať najneskoršie do 7:30 ráno.  
Rodičia sa pýtali na šeky, či zostávajú. Pán Doršic informoval, že informácia pôjde cez Edupage, príp. e-
mailom a šeky sú nedôveryhodné a predpoklad je úplne zrušenie. 
Bolo by dobré poslať pani vedúcej kontaktný mail a ona bude na ten mail zasielať sumu, ktorú treba zaplatiť 
za obedy. 
Predseda AR pripomenul, že systém v jedálni  sa bude musieť nastaviť, a nie len v jedálni,  pretože v máji už 
bude v platnosti aj  GDPR – ochrana osobných údajov (európska smernica), čo bude zaťažovať nielen jedáleň, 
ale aj školu a aj AR. Ministerstvo by malo dať usmernenie. 
 
Ďalej predseda AR informoval rodičov o výbere príspevku do AR  k 1.4.2018. Celkovo prišlo na účet  7605 
EUR, čo je cca 42%    (tabuľka výberu rodičovského príspevku – Prílohač.1).   
V septembri bol schválený rozpočet, ktorý rátal s 8000 EUR. Ešte treba dočerpať príspevok na MDD – 800 
EUR a časť financií na nákup učebných  pomôcok.  
Možno by bolo dobré informovať rodičov cez učiteľov, kto ešte nedal. Učitelia dostali zoznam mien, ktorí 
žiaci príspevok uhradili.  
Rodič poznamenal, že výber príspevku je možno taký aj kvôli situácii na škole a či má význam v tom výbere 
príspevku pokračovať.  
Bude sa to riešiť v septembri. 
Pani Töröková pripomenula, že sme nejaké financie získavali aj pri organizovaní plesu, športového dňa, ..., ale 
tento rok kvôli situácii nebol záujem. A rodičov, ktorí sa podieľali na príprave týchto akcií je čoraz menej. 
Tak isto máme financie z 2%  dane (za rok 2017 9 846,80 EUR), ale postupne sa prijatá  suma znižuje. 
Z týchto peňazí sa nedalo ani euro na prenájom, mzdy alebo iné vedľajšie náklady. Tieto peniaze sa používali 
iba na nákup konkrétnych vecí do školy (interaktívne tabule, nábytok, podlaha v telocvični, ....) 



 

6.   Pán Musil pripomenul, že je pekné, že sa škola vybavila moderným zariadením a pod., ale teraz by sme mohli 
porozmýšľať, ako motivovať učiteľov, aby robili svoju prácu lepšie, pretože nie sú motivovaní zo strany 
štátu. Skúsiť ich nejako interne motivovať.  

  
V prvom rade sa musíme spýtať pedagóga, čo on vlastne potrebuje. 
Pani Töröková sa rozprávala s pani učiteľkou, ktorá dala teraz výpoveď, a ona jej povedala, že je na tejto 
škole spokojná, ale z tej  situácie, ktorá nastala na škole, je už unavená,  z rodičov a zo žiakov, že sa tam 
momentálne veľmi zle učí.  
Rodičia z 1. stupňa by privítali zmenu aj v ŠKD. Nie sú spokojní so zamestnaním v ŠKD, deti majú mobily, 
tablety, s čím niektorí rodičia nesúhlasia, niektorí áno a vychovávateľky to tolerujú  (mobily by nemali byť 
používané ani v ŠKD, tak ako v škole). Deti vo večernej družine len tak ležia po laviciach, sú unudené nemajú 
tam žiadnu náplň.  
Rodičia sa zhodli, že tablety a mobily by ani v družine nemali byť. 
Pani Tamašiová informovala, že sú už nakúpené nové koberce na prvý stupeň, ktoré chce dať do tried 
v septembri. Deti budú môcť  na nich oddychovať, budú vzadu v triede.  
Pán Dobrakov poznamenal, že deti skončia školu, potom idú na obed a potom hneď si idú robiť v družine 
úlohy. A potom ešte doma má čítať šlabikár.  Rodič môže napísať do zrkadielka vychovávateľke, že nechce, 
aby si robil v škole úlohy v družine. 
Pani Tamašiová povedala, že ŠKD má tiež nejaké osnovy, ktoré musia dodržiavať,  majú 30 min až hodinu na 
prípravu do školy. Závisí to na dohode s vychovávateľkou na začiatku školského roka.  
Ak chcete zobrať dieťa v dohodnutý čas (skôr), je lepšie napísať do zrkadielka.  
Ak sa potrebujem s pani vychovávateľkou stretnúť, o 15:45 idú do večernej družiny a môžete sa s ňou 
stretnúť. Príp. teraz deti chodia na ihrisko a tam sa môžete porozprávať s pani vychovávateľkou. 
Deti nemôžu mať počas pobytu v družine neustály program, tiež potrebujú trošku voľna, pobehať si po 
ihrisku.  
 
Pani Bertová sa pýtala, že keď už je škola materiálne zabezpečená, ako by mohol AR nemateriálne pomôcť. 
Padol návrh, že by rodičia mohli viesť krúžky, že a škola poskytne priestor. 
Pani Bertová nemyslela, že ona sama chce byť aktívna, ale aby AR z príspevku 25 EUR zaplatil nejaké krúžky.  
A.Szabóová pripomenula, že bol z týchto financií zaplatený plavecký výcvik pre 2.-4. ročník a aj tak všetci 
rodičia týchto ročníkov nezaplatili. 
Pán Dobrakov sa ešte spýtal na výchovný koncert, ktorý navrhol škole v septembri – musí sa to dotiahnuť do 
konca a nájsť termín.  

  
7. K bodu - Vyjadrenie sa k výzve jedného z rodičov – téma bola preberaná počas celého zasadnutia AR. 
8. Predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie celoškolského zasadnutia Aktívu rodičov.  

Termín nasledujúceho celoškolského AR bude oznámený e-mailom. 
 

Ing. Róbert Szabó 
podpredseda AR 

Zapísala: Andrea Szabóová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

Príloha č.1 
 

ČLENSKÝ PRÍSPEVOK DO AR 2017/2018 k 1.4.2018 
 Trieda             Spolu  Žiakov   

  

  
stav k 
19.11. 11.17 12.17 január február marec zaplatené v triede zaplatilo 

  
1. A 240 € 50 € 25 € 70 €     385,00 € 24 16 67 % 

1. B 335 €           335,00 € 24 15 63 % 

1. C 160 €           160,00 € 24 7 29 % 

1.D 410 € 20 € 25 €       455,00 € 23 19 83 % 

1.E 115 € 75 €         190,00 € 20 8 40 % 

2.A 280 €     25 €     305,00 € 25 13 52 % 

2.B 270 € 20 €         290,00 € 21 13 62 % 

2.C 180 €     20 €     200,00 € 23 9 39 % 

2.D 345 € 25 €         370,00 € 24 16 67 % 

3.A 195 € 25 € 25 €       245,00 € 24 10 42 % 

3.B 255 € 50 € 22,5 € 25 €     352,50 € 24 15 63 % 

3.C 310 €     20 €     330,00 € 25 14 56 % 

3.D 135 € 50 €   25 €     210,00 € 24 9 38 % 

4.A 260 € 30 €   25 €     315,00 € 28 13 46 % 

4.B 150 € 25 €         175,00 € 26 8 31 % 

4.C 205 € 25 €   25 €     255,00 € 26 11 42 % 

5.A 265 € 25 € 25 €       315,00 € 30 13 43 % 

5.B 175 € 50 €         225,00 € 29 9 31 % 

5.C 295 € 50 €         345,00 € 29 14 48 % 

5.D 70 € 40 € 25 € 25 €     160,00 € 21 7 33 % 

6.A 165 € 25 €         190,00 € 25 8 32 % 

6.B 175 €     25 €     200,00 € 19 8 42 % 

6.C 143 €         25 € 167,50 € 19 7 37 % 

6.D 50 €     25 €     75,00 € 19 3 16 % 

7.A 75 € 45,0 €         120,00 € 24 5 21 % 

7.B 150 € 195 € 25 €       370,00 € 28 15 54 % 

7.C 50 € 25 €         75,00 € 11 3 27 % 

8.A 125 € 65 €         190,00 € 24 8 33 % 

8.B 150 €           150,00 € 27 6 22 % 

8.C 150 € 25 €         175,00 € 18 7 39 
 

9.A 75 € 100 €         175,00 € 31 7 23 % 

9.B 50 € 50 €         100,00 € 28 4 14 % 

   SPOLU 6 008 € 1090 € 172,5 € 310 € 0 € 25 € 7 605,0 € 767 320 42 % 

   
  

        


